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Poté, co podporovatelé záměru vytvoření kulturního a informačního střediska po boji prohráli
(mohli jste číst v 1. části reportáže), přišly na řadu další body obsáhléhop programu. Jelikož
zastupitelé v květnu schválili poskytnutí dotace Římskokatolické církvi ve výši 5 000 Kč na akci
televizní a rozhlasovou mši svatou, bylo třeba schválit rozpočtové opatření a návrh smlouvy o
poskytnutí dotace. Dle očekávání se tak rychle stalo. Dále zastupitelé odhlasovali navýšení
spoluúčasti města na akci „Rekonstrukce II/610 Debř – Kosmonosy“. V rozpočtu na rok 2014
bylo počítáno se spoluúčastí na rok 2014 ve výši 5 mil. Kč, nyní došlo k navýšení o další dva
miliony korun; spoluúčast tedy naroste na 7 milionů korun. Potřebné dva miliony se vezmou ze
zůstatku na účtu města, kde bylo naposledy již kolem 60 milionů korun!

  

Vozidla města budou mít GPS sledování a elektronické knihy jízd

  

K tomuto rozhodnutí dospěli zastupitelé poté, co v květnu kontrolní výbor přednesl výsledky
kontroly knih jízd a používání tankovacích karet CCS (o výsledcích kontroly referoval i
Kosmonoský zpravodaj). Zastupitelé podpořili doporučení zavést u všech vozidel města
elektronické knihy jízd, a po diskuzi také GPS sledování těchto vozidel. V červnu pak měli
zastupitelé pouze schválit převod peněz na tuto akci, tedy rozpočtové opatření. To bylo
původně připraveno na 52 000 Kč. Zastupitel a předseda finančního výboru ZM doc. MUDr.
Ladislav Horák, DrSc. byl názoru, že na tři vozidla hasičů není třeba tyto jednotky pořizovat a
navrhl je ze seznamu vyřadit. S tím se ztotožnili i další zastupitelé. Rozpočtové opatření tak
nakonec bylo na částku o 19 500 Kč nižší. Pro hlasovalo 10 zastupitelů, pro ani proti se
nevyjádřili pánové Vaněk, Rys a Štěpánek.
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Schválen byl rozpočtový výhled na roky 2015 a 2016, stejně jako účetní uzávěrka za rok2013  Zákon č. 250/2000 o rozpočtových pravidlech obsahuje povinnost sestavovat rozpočtový výhledna 2 roky následující po roce, na který je sestaven rozpočet. Rada města i finanční výbor snávrhem vyjádřily souhlas, takže po letos naplánovaném schodkovém rozpočtu (-24,63 mil. Kč)bychom měli mít v letech 2015 a 2016 rozpočet vyrovnaný - příští rok by příjmy i výdaje mělybýt ve výši 64 800 tis. Kč, o rok později 65 900 tis. Kč. Ovšem je to jen nezávazný oplán, jakýsipomocný nástroj. Dobře víme, že schválený rozpočet je pak deformován desítkamirozpočtových opatření a výsledek hospodaření je pak po uzávěrce úplně jiný. To platilo i za rok2013. Původně schodkový rozpočet se nakonec proměnil v zůstatek ve výši bezmála 17 milionůKč (i proto běžný účet stále bobtná). Hospodaření města bylo schváleno i certifikovanouauditorskou firmou.  V rámci diskuze vstoupil zastupitel Miroslav Štěpánek, který požádal, aby do usnesení bylodoplněno vymáhání pohledávek a návrhy na řešení vedoucí k uspokojení pohledávek vzniklýchpřed 1.7.2013. Tak se také stalo. Vyhodnocení stavu vymáhání pohledávek by tedy mělo býtzveřejněno starostou na jednání ZM v září, předtím by se na to měl podívat ještě finanční výbor.  Zatímco pro účetní uzávěrku i usnesení doplněná panem Štěpánkem hlasovalo všech 13přítomných zastupitelů, při hlasování o rozpočtovém výhledu se zdržel M. Štěpánek a Mgr. M.Pekařová. Pro čtenáře tohoto webu může být zajímavý plán na významné investiční akce vletech 2015 a 2016, které naleznete napravo od tohoto textu.  V dalších minutách pak zastupitelé neschválili žádostu manželů Malých z Horních Stakor oodkoupení pozemku za základní školou Horní Stakory; tento pozemek je nyní využíván jakohřiště. Rada města tuto žádost zamítla s poukazem na platný územní plán, zastupitelé bylivesměs stejného názoru a prodej neschválili.  Pak se slavně předvolebně schválilo opětovné zveřejňování audiozáznamů z jednánízastupitelstva a přišla řada na reakci zastupitele M. Štěpánka na vystoupení ing. Ottomanskéhona květnovém jednání zastupitelstva. To si ale zaslouží větší pozornost a pohled o měsíc zpět,takže po zveřejnění přepisu květnového ataku pana ing. Ottomanského vyjde třetí díl tohotosumáře i s reakcí pana zastupitele Štěpánka, kterou zveřejnil na jednání na konci června.  david.odnoha@seznam.cz
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